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Opening
Toelichting De voorzitter opent de vergadering, die in het teken staat van de begroting 2022. Zij meldt de volgende

raadsleden afwezig: De heer Louissen, mevrouw Beukema en mevrouw Radix. De dames Van Dijken en
Posthoorn en de heer Maagd sluiten iets later bij de vergadering aan (gedurende de algemene
beschouwingen). De presentie wordt vastgesteld door het oplezen van de namen. De voorzitter informeer
over de afspraken in het kader van Corona en de gang van zaken bij deze vergadering.

Vaststelling agenda
Toelichting De agenda wordt conform vastgesteld.

O Begroting 2022

Portefeuillehouder Wethouder Schipper

Besluit Gemeenteraad De raad besluit: 1. De begroting 2022 vaststellen, inclusief de in deze aanbiedingsbrief opgenomen
besparingen en bestedingswensen. 2. De budgetten overeenkomstig het in deze begroting opgenomen
programmaplan autoriseren op het niveau van de taakvelden. 3. De investeringskredieten autoriseren
zoals opgenomen in het programmaplan en de paragraaf Onderhoud kapitaalgoederen.

Samenvatting De gemeenteraad stelt de begroting 2022 vast. De rijksoverheid geeft gemeenten onvoldoende middelen
om haar taken goed uit te voeren. Daarom realiseert de gemeenteraad noodgedwongen enkele
besparingen om de begroting voor 2022 structureel sluitend te krijgen. De nieuw te kiezen gemeenteraad
zal in 2022 structurele keuzes maken voor de daaropvolgende jaren. Omdat er in 2022
gemeenteraadsverkiezingen zijn, is de gemeenteraad in de begroting 2022 terughoudend met het
opnemen van nieuwe plannen.

Toelichting De begroting wordt in twee termijnen besproken. De portefeuillehouders reageren op de gestelde vragen.
Gedurende de bespreking worden er in totaal 21 moties ingediend. Bij stemming over het voorstel legt de
heer De Haas van GB- SWB een stemverklaring af dat zijn fractie tegen de begroting stemt. De begroting
wordt daarop zonder verdere aantekening of hoofdelijke stemming in meerderheid aangenomen. Met
uitzondering van GB- SBW stemmen alle fracties voor de begroting. Van de 21 moties die bij de
bespreking van deze begroting zijn ingediend, worden de volgende in stemming gebracht of
overgenomen door het college. De overige moties worden ingetrokken. 1.a Steun voor Midden-Drentse
woningzoeker (initiatief PvdA) : unaniem aangenomen1.b Verbeteren regie van gemeente op
woningmarkt (initiatief PvdA) :overgenomen1.c Onderzoek verkeersonveilig situatie Sliemkampen
(initiatief PvdA): (in meerderheid) aangenomen1.d Bestemming gelden knelpunten organisatie (initiatief
PvdA) : overgenomen2.a Behoud oude begraafplaats Beilen (initiatief VVD): overgenomen. 2.b Takken
weken (initiatief VVD): staken van de stemmen. Keert terug in raadsvergadering 16 december 2021. 2.c
Vrijstelling van giften (initiatief VVD): unaniem aangenomen. 5.a Afkeuring wijze van overheveling taken
rijk naar gemeente (initiatief GB): unaniem aangenomen.7.c Opschorten bomenkap J.B. Kanweg
Witteveen, (in meerderheid) verworpen.

Moties 21

Fracties ChristenUnie CDA 

Ingediend door ChristenUnie 
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Verzoek De raad verzoekt het college: 1. Uiterlijk eind januari 2022 een plan gereed te hebben waarbij inwoners
met voorlichting en advies gestimuleerd worden om het regenwater op te vangen en hun tuinen te
ontstenen. 2. De raads- en commissieleden hierover te informeren.

Toelichting verzoek Constaterende dat • De verandering van het klimaat leidt tot extremer weer, heftigere regenbuien en
langere droge periodes. • Versteende tuinen leiden tot het minder ruimte voor infiltratie van hemelwater
tijdens hevige regenbuien. • Er simpele maatregelen zijn om inwoners aan te moedigen om hemelwater
op te vangen. • Hemelwater gebruikt kan worden om de tuin te sproeien in droge periodes en de auto te
wassen.

Resultaat De indiener trekt in de tweede termijn de motie in op basis van de discussie en de beantwoording door de
portefeuillehouder.

Fracties PvDA CDA D66 

Ingediend door PvDA 

Verzoek De raad van Midden-Drenthe verzoekt het College: Zich binnen VNG-verband en in breder Drents
verband hard te maken voor het verbeteren van lokale regie op de woningmarkt. En de VNG en de VDG
op te roepen tot een gezamenlijke inzet naar het kabinet om gemeenten meer ruimte, instrumenten en
bevoegdheden te geven om die noodzakelijke regie voor de woningmarkt daadwerkelijk vorm te kunnen
geven.

Toelichting verzoek • Behoorlijke huisvesting is als recht opgenomen in onze grondwet. Mensen hebben recht op een veilige
plek om te wonen, zich thuis te voelen en relaties met de buitenwereld aan te gaan. Het is aan de
overheid om dit te verwezenlijken door voldoende huisvesting beschikbaar te stellen en de
toegankelijkheid te garanderen. • De opgaven ten aanzien van woningbouw zijn complex en uitdagend.
Ook in Midden-Drenthe. Denk bijvoorbeeld aan beschikbaarheid en betaalbaarheid van (huur)woningen
en woningbouwkavels, verduurzaming, demografische ontwikkelingen en huisvesting van specifieke
doelgroepen. • Onze gemeente zou graag meer regie willen kunnen voeren en kunnen sturen, maar
daarvoor ontbreekt het aan meer geschikt instrumentarium en/of doorzettingsmacht. • Als lokale overheid
zijn gemeenten bij uitstek geschikt om goede afwegingen te kunnen maken als het gaat om passende en
zorgvuldige woningbouwontwikkeling.

Resultaat Na tekstuele aanpassing is de motie door het college overgenomen en daarom niet in stemming
gebracht.

Fracties Gemeentebelangen Smilde-Beilen-Westerbork 

Ingediend door Gemeentebelangen Smilde-Beilen-Westerbork 

Verzoek De raad verzoekt het college: 1. Een voorstel voor te bereiden waarin de voor- en nadelen van het
lidmaatschap van de VNG en de VDG in relatie tot de kosten van dat lidmaatschap en de waarde die het
lidmaatschap heeft voor de gemeente Midden-Drenthe, nader worden uitgewerkt. 2. Dit voorstel in
februari 2022 voor te leggen aan de raad.

Toelichting verzoek Op pagina 47 van de begroting leest de fractie van Gemeentebelangen Smilde Beilen Westerbork dat de
bijdrage aan VNG voor 2022 incidenteel met 7.500,- euro wordt verhoogd. Op blz. 217 leest de fractie dat
VNG een bijdrage ontvangt van 138.834 euro . Deze bijdrage is hoog en kan o.i. worden gereduceerd.
Onze fractie stelt voor om vanaf 2023 5.000 euro minder lidmaatschapsgeld te betalen en vervolgens dat
elk jaar met 5.000 te verminderen tot een bedrag van 100.000 euro. Deze bijdrage achten wij hoog
genoeg. Discussiepunt voor onze fractie is: Als de gemeente zelf een lobbyist in dienst neemt om voor de
gemeente de belangen etc. specifiek te behartigen, dan kan dit voor wellicht een salaris, dat lager is dan
het bedrag nu. Het is minstens de moeite waard om te kijken of hier perspectief ligt. De Vereniging van
Drentse Gemeenten staat te boek als Drentse afdeling van de VNG. De VNG krijgt ongeveer 140. 000, -
euro en de VDG - na deze verhoging - 15 000, zodat door onze gemeente ruim anderhalve ton voor
belangenbehartiging bij andere overheden wordt betaald. Wij vragen ons af, of deze “investeringen” op
enigerlei wijze renderen. Door middel van dit voorstel willen wij dit expliciet bespreekbaar maken in plaats
van deze lidmaatschappen zonder discussie daarover aan te nemen.

Resultaat De indiener trekt in de tweede termijn de motie in.

Fracties D66 Gemeentebelangen 

Ingediend door D66 

Verzoek De raad verzoekt het college: 1. Om de Beilervaart tussen de Mussels en het Vorrelveen uitsluitend nog
toegankelijk te maken voor fietsers en bestemmingsverkeer. 2. Na 6 maanden een evaluatie te houden
om te kijken welke positieve effecten er voor fietsers zijn gerealiseerd 3. Bij de realisatie van deze eerste
2 punten de aanwonenden en de inwoners van Hoogersmilde te betrekken. 4. De resultaten van deze
evaluatie voor te leggen aan de raad, gekoppeld aan een beslismoment of er nog een noodzaak is een
apart fietspad langs de Beilervaart te realiseren. 5. Tot die tijd de ontwikkeling en voorbereiding van het
fietspad langs de Beilervaart stil te leggen 6. De kosten voor de punten 1 en 2 te financieren uit de kosten
die gepland waren voor de voorbereiding van het fietspad langs de Beilervaart.



Toelichting verzoek Het fietspad langs de Beilervaart heeft al vaker ter discussie gestaan en er zijn al eerder moties ingediend
om de aanleg van het fietspad niet door te laten gaan of om een verkeerssluis aan te leggen. Fietsen
langs de Beilervaart is op dit moment dan ook erg gevaarlijk en het zijn met name scholieren of forensen
die gebruik van maken van deze route. Uiteraard fietsen ook de bewoners van de Beilervaart zelf ook
langs deze weg. Tot op heden is er geen haalbaar voorstel geweest voor een nieuw aan te leggen
separaat fietspad en indieners zijn van mening dat daarom een goed alternatief voor het fietspad
minimaal onderzocht dient te worden. Mocht het initiatief tot het gewenste resultaat leiden, namelijk een
veilige doorgang, dan kan de raad op basis hiervan de beslissing van het aan te leggen fietspad
heroverwegen.

Resultaat De indiener trekt in de tweede termijn de motie in gehoord de discussie en beantwoording door de
portefeuillehouder.

Fracties Gemeentebelangen Smilde-Beilen-Westerbork 

Ingediend door Gemeentebelangen Smilde-Beilen-Westerbork 

Verzoek De raad spreekt uit, dat in 2022 geen verhoging van 1,4 procent wordt toegepast op de OZB.

Toelichting verzoek Gelet op de buitengewone verhoging van de energiekosten voor de burger is het een tegemoetkoming
om de OZB niet te verhogen. Deze compensatie kan worden gevonden in het bezuinigen op subsidies
van 90 000,- euro. Reeds vaker hebben wij aangedrongen op een takendiscussie. Hierbij hoort ook dat
het subsidiebeleid nader wordt bekeken. Een taakstellende bezuiniging kan hier onderdeel van uitmaken.
Als alternatief kunnen de kosten incidenteel ten laste van Algemene bestemmingsreserve worden
gebracht. Wij leggen dit in eerste instantie als motie aan de raad voor. Bij instemming vertaalt onze fractie
dat naar een amendement op de begroting 2022.

Resultaat De indiener trekt in de tweede termijn de motie in.

Fracties Gemeentebelangen VVD CDA 

Ingediend door Gemeentebelangen 

Verzoek Verzoekt de raad: 1. Afkeuring uit te spreken over de wijze waarop de rijksoverheid taken overhevelt naar
de gemeenten (decentralisatie) zonder de hiervoor benodigde budgetten aan de gemeenten beschikbaar
te stellen. Verzoekt het college: 2. Deze motie onder de aandacht te brengen van: de voorzitter van de
Tweede kamer, de Vereniging van Nederlandse Gemeenten (info@vng.nl) en het Bureau Woordvoering
Kabinetsformatie (www.kabinetsformatie2021.nl).

Toelichting verzoek Toelichting De gemeenten krijgen verschillende rijkstaken overgeheveld van de rijksoverheid. Zonder
bijbehorend budget kunnen deze taken niet door de gemeenten naar behoren uitgevoerd worden. Het
beperkt de gemeenten ook in de afweging om gemeentelijk beleid uit te voeren. Dat zorgt voor tekorten in
de gemeentelijke begroting en plaatst de gemeentelijke overheid voor onmogelijke keuzen ten aanzien
van niet of beperkt uitvoeren van dienstverlening of lasten verzwaring voor de inwoners. De gemeenten
worden steeds afhankelijker van het Rijk en de beleidsvrijheid van de gemeenten wordt daardoor
ingeperkt. Inhoudelijk zijn de gedecentraliseerde taken complex en middelen om deze taken goed uit te
voeren moeten dan gevonden worden binnen de eigen begroting. Op 7 juli 2021 is een motie van
vergelijkbare strekking ten aanzien van de financiële wurggreep ten aanzien van de decentralisatie
jeugdzorg, unaniem door de raad van Midden-Drenthe aangenomen. Gemeentebelangen is van mening
dat dit signaal nogmaals en nu in een breder perspectief onder de aandacht gebracht moeten worden van
de rijksoverheid (Tweede Kamer en Kabinetsformatie) en de vertegenwoordigers van de gemeenten
(VNG).

Resultaat De motie wordt unaniem aangenomen.

Fracties CDA D66 

Ingediend door CDA 

Verzoek De raad roept het college op om : 1. Binnen nu en een half jaar geschikte locaties op te geven waar flex-
woningen gebouwd kunnen worden. 2. Deze locaties te spreiden over de gemeente. 3. De raad hiervan
op de hoogte te stellen. 4. Beleid uit te werken wat de bouw van flex-woningen versneld mogelijk maakt.

Toelichting verzoek Overwegende dat: • Er op dit moment veel te weinig betaalbare woningen voor starters op de
woningmarkt zijn. • Ook statushouders recht op een woning hebben. • Flex-woningen het tekort aan
woningen voor beide doelgroepen kunnen opheffen.

Resultaat De motie wordt ingetrokken op basis van bespreking.

Fracties VVD PvDA 

Ingediend door VVD 



Verzoek De Raad verzoekt het College: 1. In gesprek te gaan met de groep vrijwilligers welke actief is bij de
restauratie en het onderhoud van de oude begraafplaats in Beilen. Dit om actief deze vrijwilligers te
ondersteunen bij de uitvoering van hun mooie werk. Daarnaast om te inventariseren welke
werkzaamheden de Gemeente nog uit kan voeren of ondersteunen. 2. Onderzoek te doen naar het
asbest in het voormalige lijkhuisje. De kosten hiervan te inventariseren en dit bij de behandeling van de
voorjaarsnota aan de raad te doen toekomen. 3. Te onderzoeken hoe de materiaalkosten voor de
restauratie van de graven vergoed kan worden. 4. Te onderzoeken met welke werkzaamheden de
opdracht van Stark uitgebreid moet worden, om het groenonderhoud op een ordentelijke wijze uit te
voeren. Dit inclusief het achterstallig onderhoud aan de historische boom.

Toelichting verzoek De VVD-fractie is in gesprek geweest met de actieve vrijwilligers van de oude begraafplaats in Beilen. De
fractie spreekt haar waardering uit over en naar deze vrijwilligers en de bijdrage welke zij leveren aan het
in standhouden van de graven van onze inwoners en verzetsstrijders. Vrijwilligers zoals deze, zijn steeds
schaarser aan het worden en hun inzet moeten we blijven koesteren. Uit de gesprekken met de
vrijwilligers constateren wij dat het contact tussen de vrijwilligers en de gemeente verbeterd kan worden.
Doordat het contact niet zoals gewenst is, weten wij bijvoorbeeld ook niet wanneer achterstallig
onderhoud opgepakt wordt. Voorbeeld van achterstallig onderhoud is het snoeiwerk aan de grote
historische boom. Het groenonderhoud aan al opgeknapte graven verdient ook aandacht. Verder werd
onze fractie duidelijk dat het oude lijkhuisje op de begraafplaats asbesthoudende materialen bevat. Mede
hierdoor is er nu een tijdelijke oplossing met behulp van een keet voor de opslag van materialen. Dit is
geen wenselijke structurele situatie. Als fractie zien we graag een inventarisatie tegemoet van de kosten
van verwijdering van het asbest zodat we in het voorjaar van 2022 hierover een besluit kunnen nemen.
De VVD ziet graag dat deze mooie historische begraafplaats in Beilen behouden blijft voor de toekomst!

Resultaat De motie (punten 1 tot en met 4 - met uitzondering van de toelichting) worden door het college
overgenomen. Mevrouw Kappen legt een stemverklaring af over de motie. De motie wordt niet in
stemming gebracht.

Fracties VVD PvDA 

Ingediend door VVD 

Verzoek De raad verzoekt het college: 1. Om in het voor- en najaar drie zaterdagen de inwoners in de
gelegenheid te stellen om hun groen/snoeiafval gratis in te leveren bij de milieustraat in Beilen en de stort
in Smilde.

Toelichting verzoek Ter voorkoming van het dumpen van groenafval op plaatsen waar dat ongewenst is vraagt de VVD-
fractie aan het College te organiseren om tweemaal per jaar, te weten in het voorjaar en in het najaar, op
drie zaterdagen de mogelijkheid te bieden om groenafval kosteloos brengen bij de milieustraat in Beilen
en bij de stort in Smilde. Dit om zoals genoemd ongewenste stort in de natuur te voorkomen. Ook worden
mogelijkheden om groenafval kwijt te worden bij paasbulten in het voorjaar steeds beperkter. Wij zien dit
als een service naar de inwoners. Dit motiveert en stimuleert ook inwoners om wijken en buurten netjes
te houden. Aangezien dit groenafval, takken et cetera, nog iets geld oplevert kan dit nagenoeg
kostenneutraal plaatsvinden. Daarom adviseren wij dit als extra service op te nemen en geen extra
aanslag te doen qua afvalstoffenheffing.

Resultaat Er is over de motie gesproken en de motie is op 4 november 2021 in stemming gebracht. De stemmen
staakten. De fracties van VVD, GB-SBW en PvdA stemden voor de motie (10 stemmen) en de fracties
van CDA, CU, GroenLinks, D66 en GB stemden tegen de motie (10 stemmen). De stemmen staken en
conform artikel 32 vierde lid Gemeentewet wordt de motie opnieuw geagendeerd voor de
raadsvergadering van 16 december 2021.

Fracties Gemeentebelangen Smilde-Beilen-Westerbork 

Ingediend door Gemeentebelangen Smilde-Beilen-Westerbork 

Verzoek De Raad spreekt uit, dat in 2022 de Toeristenbelasting teruggaat naar 1,00 euro in plaats van 1,30 euro.

Toelichting verzoek De fractie van Gemeentebelangen Smilde Beilen Westerbork is van mening dat het nog beter is om de
hele toeristenbelasting af te schaffen. Een goed begin is om 1 euro per overnachting te rekenen in plaats
van 1,30. De mindere opbrengst uit deze belastingheffing is te compenseren door dit incidenteel ten laste
van Algemene Bestemmingsreserves te brengen. De fractie verzoekt de raad op basis van deze motie
zich uit te spreken en is bereid aanvullend hierop een amendement in te dienen.

Resultaat De indiener trekt in de tweede termijn de motie in.

Fracties CDA 

Ingediend door CDA 

Verzoek De raad roept het college op om: 1. Te onderzoeken hoe we meer energiecoaches in Midden Drenthe
kunnen krijgen en hoe we de energiecoaches het beste kunnen ondersteunen. 2. De uitkomsten hiervan
voor februari 2022 te delen met de raad.



Toelichting verzoek Overwegende dat: • Er veel inspanningen op de inwoners af komen wat betreft het duurzaam verwarmen
van hun woning. • Het op korte termijn slim is om te bekijken of op de kosten voor energie bespaard kan
worden. • Daarin inwoners te laten adviseren door goed opgeleide Energiecoaches –vrijwilligers uit de
samenleving- • Naast de mogelijkheden ook goed de kosten in de gaten gehouden worden. Want
betaalbaarheid is een belangrijk aspect. • Energiecoaches ook goed kunnen aangeven waar men het
eerste mee moet beginnen zodat men ook een betaalbaar plan kan maken. • De energiecoach
voorlichting kan geven en ideeën kan aandragen waar men zelf nog niet aan gedacht had. • Er op dit
moment slechts 2 energiecoaches in Midden Drenthe zijn. Er komt veel op de inwoners af wat betreft
ontwikkelingen voor wat betreft het duurzaam verwarmen van de woning. Het is slim om nu al te kijken
waar energie bespaard kan worden. Energie die je niet verbruikt is de beste besparing en hiervoor geldt
ook nog eens dat niet verbruikte energie ook niet leidt tot CO2 uitstoot. Inwoners zien soms door de
bomen het bos niet meer. Er zijn zoveel mogelijkheden en verschillen per woning. Ook is het onduidelijk
wat de kosten zijn en de opbrengsten van de diverse mogelijkheden. Energiearmoede dreigt bij
verschillende huishoudens. Een energiecoach geeft voorlichting en draagt ideeën aan waar de mensen
zelf nog niet aan gedacht hebben. Hij/zij kunnen ook goed aangeven waar men het eerste mee moet
beginnen, zodat men ook een betaalbaar plan kan maken.

Resultaat Op basis van de bespreking en de beantwoording door de portefeuillehouder wordt de motie ingetrokken.

Fracties PvDA CDA D66 

Ingediend door PvDA 

Verzoek De gemeenteraad verzoekt het college om: De gemeenteraad periodiek te informeren over de
bestemming en resultaten van de gelden, die voor knelpunten in de organisatie beschikbaar zijn gesteld.

Toelichting verzoek Naar de organisatieontwikkeling gaat al enkele jaren veel geld. Naar ICT, organisatieontwikkeling,
organisatorische knelpunten; ook via eigen financieringsstromen, zoals jeugd, VTH. In deze begroting ligt
de vraag voor om 250.000€ structureel en 905.000 incidenteel voor knelpunten in de organisatie
beschikbaar te stellen. Dat is trouwens de minimumvraag. Voorop staat bij de PvdA dat organisatie en
dienstverlening goed respectievelijk bovengemiddeld goed op orde moet zijn. En dat mag en moet wat
kosten. Het gevaar bestaat dat de Raad het zicht kwijtraakt: Waar liggen in concreto de knelpunten, waar
gaat het geld naar toe, lost het geld en de managementkeuzes de knelpunten op. De besteding moet
immers doelmatigheid en doeltreffendheid gebeuren. Net als destijds de discussie over het budget voor
wegen en fietspaden is de controlerende rol van de raad in het geding en die start met
informatievoorziening. Dus de motie gaat over het periodiek geven van een overzicht van knelpunten, de
bestemming van de gelden en de oplossing de knelpunten. Dat periodieke overzicht kan gekoppeld
worden aan de P&C cyclus, zodat de administratieve lasten beperkt blijven.

Resultaat De motie is overgenomen door het college. De informatie zal worden gegeven in het kader van de P&C
cyclus.

Fracties ChristenUnie CDA 

Ingediend door ChristenUnie 

Verzoek De raad verzoekt het college: - Een onderzoek te doen samen met de dorpsbelangen, c.q.
dorpsgemeenschappen van alle kernen om te inventariseren waar inbreidings- en bouwlocaties de
voorkeur hebben voor het dorp. - In te zetten op woningen in het lage segment, zowel voor huur als koop,
ter ondersteuning van starters, senioren en kleine gezinnen. - Te richten op duurzame, energiezuinige en
emissie arme woningen. - Locaties te zoeken waar snel tijdelijke woningen geplaats kunnen worden (Tiny
houses of kant en klaar woningen).

Toelichting verzoek Overwegende dat; • ln Midden-Drenthe een gebrek is aan woningen voor starters, senioren en kleine
gezinnen. Het achterblijven van het ontwikkelen van bouwplannen voor zowel sociale huur- en
koopwoningen baart zorgen voor de leefbaarheid in de gemeente, • Ook landelijk het niet mogelijk is om
de vraag naar woningen te realiseren, • Er in Midden-Drenthe diverse locaties zijn die zich prima lenen
voor bouwgrond, bijvoorbeeld voormalig defensieterrein in Hooghalen.

Resultaat De indiener trekt in de tweede termijn de motie in gehoord de discussie en de beantwoording door de
portefeuillehouder.

Fracties Gemeentebelangen Smilde-Beilen-Westerbork 

Ingediend door Gemeentebelangen Smilde-Beilen-Westerbork 

Verzoek De raad verzoekt het college om het initiatief te nemen voor een collectief overleg voor een beter
waterlopenbeheer.



Toelichting verzoek In Midden-Drenthe is het van belang, dat er samenwerking is tussen waterschap, WMD, SBB, Drents
Landschap en NLTO. Een gezamenlijk ontwikkeld beleid met breed draagvlak geniet altijd de voorkeur.
Bijvoorbeeld het riet maaien in het najaar; met riet bedoelen we oeverplanten. Deze zijn belangrijk voor
de biodiversiteit en waterkwaliteit. Oeverplanten zorgen er namelijk voor, dat veel dieren zich kunnen
voeden, voortplanten en kunnen schuilen. Ook halen ze voedingsstoffen uit het water en bieden ze schuil-
en broedplaatsen voor diverse eenden soorten en moerasvogels. Onze watergangen met oeverplanten
moeten natuurlijke oases zijn. Dat vraagt ook onderhoud. Doen we niets, dan zullen de waterlopen
‘verlanden’ met slechte afwatering als gevolg. Bij achterstallig onderhoud zal de oeverzone verruigen en
kan er op den duur zelfs wilgen- en/of elzen opslag ontstaan. Bij goed, regelmatig onderhoud behoudt de
watergang zijn profiel, blijft het riet vitaal en de biodiversiteit behouden. Ook een landschappelijk
aantrekkelijker beeld, dan de als een biljartlaken geschoren oevers, zonder enige afwisseling in
plantengroei. Gefaseerd maaien van de rietbermen één keer in de twee jaar in fasen. Het beste is in de
herfst, wanneer de meeste voedingsstoffen van de planten in de wortelstokken zitten en de moerasvogels
zijn uitgebroed. Een deel van het riet kan blijven staan, zodat er in de winter genoeg beschutting en
overwinteringsplekken voor de vele insecten overblijven. De fractie is van mening dat een coördinerende
rol van de gemeente om deze partijen met dit doel om tafel te krijgen cruciaal is.

Resultaat De indiener trekt in de tweede termijn de motie in.

Fracties PvDA VVD 

Ingediend door PvDA 

Verzoek De gemeenteraad verzoekt het college om: - Al het mogelijke te doen om bij verkoop en aankoop van
kavels en voor nieuwbouwwoningen tot een waarde van € 250.000 mensen met een sociaal-
economische binding met onze gemeente voorrang te geven.

Toelichting verzoek - Mensen met binding met onze gemeente hebben grote moeite om een betaalbare woning te vinden -
Met name starters op de woningmarkt hebben het moeilijk - Vertrek van mensen uit onze gemeente, die
hier opgegroeid en bekend zijn en hier graag hadden willen blijven wonen, willen wij voorkomen. Zij zijn
van waarde voor de toekomst van ons verenigingsleven, onze voorzieningen en onze plattelandscultuur.

Resultaat Na bespreking is de motie aangepast (in plaats van 300.000 is er 250.000 euro). De motie is unaniem
aangenomen.

Fracties VVD PvDA GroenLinks D66 

Ingediend door VVD 

Verzoek De Raad verzoekt het College: 1. Zo spoedig mogelijk een vrijstelling voor giften in te voeren tot een
bedrag van € 1.200 per jaar voor inwoners (€ 1.800 voor echtparen) die een bijstandsuitkering ontvangen.
2. Deze vrijstelling te publiceren in de plaatselijke media en bekend te maken bij betrokkenen en
betrokken partijen.

Toelichting verzoek De VVD-fractie is van mening dat de motie, voor het verhogen van de norm voor de vrijstelling, welke in
de Tweede Kamer is aangenomen, ook lokaal zijn opvolging verdient. Er zijn ons diverse gemeenten
voorgegaan (Amsterdam, Veenendaal, Arnhem, Goirle e.d.), die of al een motie hierover hebben
aangenomen, of dit reeds hebben verwerkt in hun beleid of verordening. Inwoners welke een
bijstandsuitkering ontvangen dienen naar onze mening niet gelijk gekort te worden als zij vanuit de
maatschappij geholpen worden met giften zoals bijvoorbeeld boodschappen. Daarnaast is de
administratieve last en de controle hierop in de huidige situatie waarschijnlijk groter voor de inwoner en
ons dan in de voorgestelde wijziging. Met deze handreiking willen wij als VVD een win-win situatie
bereiken.

Resultaat De motie wordt unaniem aangenomen.

Fracties Gemeentebelangen Smilde-Beilen-Westerbork 

Ingediend door Gemeentebelangen Smilde-Beilen-Westerbork 

Verzoek De Raad verzoekt het college om het aantal Buitengewone opsporingsambtenaren (BOA’s) uit te breiden
naar een totaal van vier in full time dienstverband.

Toelichting verzoek Het is van belang, dat er een duidelijk handhavingsbeleid wordt gevolgd in Midden-Drenthe. Het is ook
van belang, dat de opsporingsambtenaren in de huidige tijd niet individueel maar als team van minimaal
twee hun werkzaamheden” in het veld” verrichten. Derhalve het totaal op vier full time BOA’s brengen in
2022. Op voorhand kan geld gereserveerd uit de post structurele gelden.

Resultaat De indiener trekt in de tweede termijn de motie in.

Fracties Gemeentebelangen Smilde-Beilen-Westerbork 

Ingediend door Gemeentebelangen Smilde-Beilen-Westerbork 

Verzoek De raad verzoekt het college om een beleidsvoorstel voor te bereiden dat duidelijkheid geeft over de
locaties waar evenementen kunnen worden georganiseerd in Beilen.



Toelichting verzoek Het is van belang, dat er in Beilen evenementen kunnen worden georganiseerd. Om alle zaken goed te
laten verlopen, moeten de omstandigheden voor deze activiteiten optimaal zijn. De eerste blik is dan
gericht op het terrein achter het gemeentehuis. De sociale controle, niet het minste aspect, is vanwege de
ligging optimaal. In vergelijking met het andere terrein zijn hier grote voordelen. De toegankelijkheid voor
rolstoelen en rollators behoeft geen betoog. Ten opzichte van het evenemententerrein is bij het
gemeentehuis geen pad van ongeveer 250 meter en hoeft het andere pad (700 m2) niet te worden
vervangen. Daarmee kan een hoge investering worden voorkomen. Het eventueel leggen van platen elke
keer kost ook het nodige. Het gaat om een paar evenementen per jaar blijkt uit de ambtelijke informatie.
Gemeentebelangen Smilde Beilen Westerbork wil daarom eerst de voor- en nadelen van gebruik van
deze terreinen voor evenementen tegen elkaar afwegen. Zo kan een gefundeerde keuze gemaakt
worden. Bij het maken van die afweging willen we de gebruikers betrekken (bezoekers en bekende
organisaties of organisatoren).

Resultaat De indiener trekt in de tweede termijn de motie in.

Fracties Gemeentebelangen Smilde-Beilen-Westerbork 

Ingediend door Gemeentebelangen Smilde-Beilen-Westerbork 

Verzoek De raad draagt het college op, om aanvullend op de preventie die al gegeven wordt, een plan te
ontwikkelen, inzake voorlichting op de basisscholen in Midden-Drenthe in de hoogste groepen, gericht op
preventie voor alcohol en drugs. Dit plan vóór 1 maart 2022 aan de raad voor te leggen zodat de
financiële middelen via een begrotingswijziging alsnog kunnen worden opgenomen in de begroting 2022.

Toelichting verzoek Reeds veel vaker hebben wij als partij aandacht besteed aan het drugsgebruik en het drugsbeleid van de
gemeente Midden-Drenthe. Zo hebben wij schriftelijke vragen gesteld en moties ingediend ook al eerder
over dit onderwerp. Thans willen wij initiatieven ontplooien om verbeteringen tot stand te brengen. Uit
vooroverleg is de fractie gebleken dat Verslavingszorg Noord Nederland in alle Drentse gemeenten actief
is en preventie ook tot de taken behoort van Welzijnswerk Midden-Drenthe. De activiteiten richten zich
vooral op preventie (roken en alcohol) en gezondheid (overgewicht) en indirect ook drugspreventie. Als
aanvulling op deze activiteiten meer direct gericht op drugs-preventie dient deze motie. De reden
daarvoor is, dat bezorgde ouders frequent met ons spreken, omdat ze terecht vrezen, dat hun kinderen
nog vaker met alcohol, tabak, maar met name drugs te maken krijgen. In groep 8 en de eerste klas van
het voortgezet onderwijs is voorlichting van grote waarde. Met name de groepsdruk moet bespreekbaar
worden gemaakt. Alcohol, drugs en tabak zorgen voor een groot aantal slachtoffers per jaar. De kosten
voor de samenleving worden daardoor onevenredig belast, afgezien nog van de overlast voor de burger
en de overheid. Voorlichting aan de basis, is van het allergrootste belang. Ergo, de scholen spelen een
belangrijke rol en de gemeente moet alles doen wat binnen het vermogen ligt. Wij zijn van mening dat
een intensievere aanpak dan datgene wat er nu geleverd wordt noodzakelijk is. Het is noodzakelijk, om
kinderen zo vroeg mogelijk kennis te laten nemen met de verschrikkingen van alcohol en drugs. Dit
volstaat niet met één keer per schooljaar een aandachtspunt. Pedagogisch en didactisch een
weldoordacht schema van lessen, mede gegeven door ervaringsdeskundigen en politie, kan ongetwijfeld
preventief heel goed werken. Niet wachten tot 17 jaar eerder bewust worden van de gevaren van deze
onderwerpen. Dit kun je ook toevoegen op ouderavonden, waarbij je de ouderen er ook bij betrekt en dan
wordt het echt bespreekbaar gemaakt. Natuurlijk gaan hier kosten mee gepaard. Maar op termijn, als
hierdoor minder jongeren verslaafd worden, is de missie al grotendeels geslaagd en bespaart dat de
gemeenschap al veel geld. Wij verzoeken daarom het college deze kosten in het plan uiterlijk 1 maart
2022 inzichtelijk te maken zodat deze - indien dat noodzakelijk is - via een begrotingswijziging in de
begroting 2022 kunnen worden opgenomen.

Resultaat De indiener trekt in de tweede termijn de motie in.

Fracties PvDA CDA 

Ingediend door PvDA 

Verzoek De gemeenteraad verzoekt het college om: 1. Een onderzoek te starten naar de verkeersveiligheid voor
fietsers op de Sliemkampen 2. De gemeenteraad te berichten over de uitkomsten en indien nodig te
komen met oplossingen om de verkeersveiligheid voor fietsers te verbeteren.

Toelichting verzoek - De fractie heeft een aantal signalen ontvangen over de verkeersonveiligheid van fietsers op de weg de
Sliemkampen. - Dit wordt veroorzaakt, doordat de Brandenweg veel (en steeds meer) gebruikt wordt door
autoverkeer. De Brandenweg gaat over in de Sliemkampen. Brandenweg/ Sliemkampen heeft daarmee
de functie als rondweg gekregen met alle bijbehorende verkeersdrukte. - Het gebruik van de
Sliemkampen voor fietsers is daardoor onveiliger geworden. Zowel de fietsers uit Westerbork zelf, maar
ook voor toeristisch fietsverkeer bijvoorbeeld vanaf Hoogeveen naar Orvelte en v.v. -Een
verkeersonderzoek naar de verkeersonveiligheid voor fietsers geeft duidelijkheid en biedt mogelijkheden
tot een oplossing (bijvoorbeeld bebording, belijning,fietsstroken, fietspad e.d.).

Resultaat Demotie is in stemming gebracht. De fracties van CDA, D66, GB-SBW, GB en PvdA stemmen voor de
motie. De fracties van GroenLinks, VVD en ChristenUnie stemmen tegen de motie.

Fracties ChristenUnie 



Ingediend door ChristenUnie 

Verzoek De raad verzoekt het college: 1. Opschorten bomenkap J.B. Kanweg, Witteveen in afwachting van de
gesprekken met onafhankelijke deskundigen

Toelichting verzoek Constaterende dat: • Er onduidelijkheid is over en nut en noodzaak van deze kap of dunning • Er
gesprekken gaan plaatsvinden met onafhankelijke deskundigen

Resultaat De motie wordt in stemming gebracht. De fracties van CU en GroenLinks stemmen voor de motie (3
stemmen) de overige fracties stemmen tegen de motie (17 stemmen). De motie wordt verworpen.

O Vaststellen gemeentelijke belastingen en heffingen 2022

Portefeuillehouder Wethouder Schipper

Besluit Gemeenteraad De raad besluit vast te stellen de - Verordening onroerende-zaakbelastingen 2022; - Verordening
afvalstoffenheffing 2022; - Verordening rioolheffing 2022; - Verordening forensenbelasting 2022; -
Verordening toeristenbelasting 2022; - Legesverordening 2022; - Verordening lijkbezorgingsrechten 2022;
- Verordening markt- en standplaatsgelden 2022; - Tarieven gemeentelijke sportaccommodaties 2022.

Samenvatting Jaarlijks worden de tarieven voor het volgende begrotingsjaar opnieuw vastgesteld. In de perspectiefnota
2022 staan de richtlijnen daarvoor aangegeven. Daarnaast worden per raadsperiode de verordeningen
gemeentelijke belastingen in z’n geheel opnieuw vastgesteld. Met dit besluit wordt voorgesteld de
vastgestelde kaders en verordeningen formeel vast te stellen. De verordeningen zijn gebaseerd op de
modelverordeningen van de VNG.

Toelichting Zonder beraadslaging, aantekening of hoofdelijke stemming besluit de raad unaniem conform voorstel.

O Vaststelling 'Bestemmingsplan Hijkerweg 7 Hooghalen'

Portefeuillehouder Wethouder Schipper

Besluit Gemeenteraad De raad besluit: 1. Het 'Bestemmingsplan Hijkerweg 7 Hooghalen' met IMRO-code
NL.IMRO.1731.Hijkerweg7HH-VST1 ongewijzigd vast te stellen. 2. Bij dit bestemmingsplan geen
exploitatieplan vast te stellen (artikel 6.12 Wet ruimtelijke ordening). 3. Het beeldkwaliteitsplan behorende
bij dit bestemmingsplan als aanvulling op de welstandsnota vast te stellen. 4. Het vastgestelde
bestemmingsplan bekend te maken en ter inzage te leggen (artikel 3.8 van de Wet ruimtelijke ordening).

Samenvatting Om de regels aan te laten sluiten bij de beoogde ruimtelijke invulling, heeft het college op 6 juli 2021
besloten om het ontwerp 'Bestemmingsplan Hijkerweg 7 Hooghalen' ter inzage te leggen. Binnen de
termijn van ter inzage legging zijn er geen zienswijzen ingediend tegen het ontwerpbestemmingsplan. De
gemeenteraad stelt daarom het bestemmingsplan ongewijzigd vast.

Toelichting Zonder beraadslaging, aantekening of hoofdelijke stemming besluit de raad unaniem conform voorstel.

Sluiting
Toelichting Onder dankzegging aan ieders inbreng en deelname sluit de voorzitter om 23.10 uur de vergadering.

Aldus besloten, De griffier, De voorzitter,


